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KOMERČNÍ PREZENTACE

Lovecká cestovka? 
Nebojte se opustit 

svůj revír

Snad každý z nás už někdy 
uvažoval o tom, že by zkusil lov 
v zahraničí. Ale neví jak, nemá 
s kým, netuší, kdy je to nejlepší, 
kolik by to stálo atd. Lovecké sny 
mívají příliš mnoho „ale“. Jedi- 
ně, že by existoval někdo, kdo 
všechna vaše „ale“ změní na „ale 
proč ne?“. Mluvíme s Romanem 
Valentem, zakladatelem trochu 
jiné lovecké cestovky HEMING. vem dokonalý únik do svobody. Deset  

dní stanování bez signálu v čisté divočině 
Britské Kolumbie či Kyrgyzstánu vyčistí 
hlavu i největšímu workoholikovi.

Jak jste se z běžného myslivce změnil 
v myslivce s chutí objevovat revíry světa?

Odjakživa jsem měl toulavé boty a zvě-
davý nos. Baví mě objevovat nové desti-
nace, jejichž prostřednictvím často obje-
vím i nová místa ve svém nitru. Dálky 
a neznámo ve mně i bez lovu jednoduše 
spouštějí jisté příjemné a prospěšné pro-
cesy. Zjistil jsem ale, že pokud cestování 
spojím s lovem, který miluji, zážitky jsou 
ještě silnější. Hlavně když vystoupím ze 
své komfortní zóny.

Odtud už asi nebylo daleko k založení  
lovecké cestovky HEMING…

Přesně. Existují agentury, jimž říkám 
„one man show“, které mnohdy nesplňují 
ani základní zákonem dané náležitosti 
pro pořádání zájezdů. Lov v zahraničí 
vám zprostředkují, zalovíte si a oni vás 
vrátí domů manželce nepoškozeného. Já 
jsem ale chtěl něco víc. Hledal jsem větší 
profesionalitu, osobnější přístup a zejmé-
na zmíněný objevitelský rozměr. V našich 
končinách jsem vlastně ani neměl koho 
oslovit, aby mě vzal někam daleko lovit 
a poznávat místní kolorit, ochutnávat jíd-
la, povídat si s lidmi, ohmatat si zemi. 
A tak vznikl HEMING.

Začněme pěkně od začátku. Jak jste se do-
stal k myslivosti? Dědí se tato vášeň u vás 
v rodině, nebo jste průkopník samouk?

V principu jsem už čtvrtá generace my-
slivců, asi máme něco zakódované v ge-
nech. K myslivosti mě přivedl otec a dě-
deček z maminčiny strany. Nejprve „na- 
sucho“ a poté i „naostro“. Jako chlapec 
jsem se do myslivosti zamiloval díky neu-
věřitelným příběhům dědečka z jeho mys-
liveckých dobrodružství. Bohužel jsem vy-
růstal ve městě, a tak jsem nebyl v lese tak 
často, jak bych chtěl. Ale vždy mě to tam 
táhlo. Pravidelně jsme jezdili na srnce 
do slovensko-českého pohraničí a já celou 
noc předtím nespal. Takovou jsem měl 

cestovatelsko-loveckou horečku! Tátu 
jsem ráno budil i o hodinu dříve, jen  
abychom už vyrazili.

Postupem času jsem myslivosti víc a víc 
podléhal. Učil jsem se pozorováním a na-
sloucháním starším myslivcům. Dnes už 
nejsem lovecké ucho, ale učím se pořád. 
Teď cestuji za lovy do zahraničí v průběhu 
roku opakovaně. A jak se říká, jiný kraj, 
jiný lovecký mrav a jiné zvyklosti. Takže 
pořád pozoruji a poslouchám a náramně 
mě to baví.

Jak jsem naznačil, časem se u mě k mys-
livosti přidala láska k cestování, respekti-
ve práce v oblasti cestovního ruchu. 
Od patnácti let jsem si prošel všemi pozi-
cemi a úkoly a později jsem začal v oboru 
i podnikat. V současném moderním uspě-
chaném světě představuje cestování za lo-
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V čem je HEMING jiný?
Začnu praktickou stránkou. Jako jedni 

z mála jsme legitimní cestovní kanceláří 
a jako jediní z konkurence máme pojiš-
tění pro případ úpadku. Díky tomu mů-
žeme uzavírat smlouvy o obstarání zá-
jezdu ve smyslu zákona, pojišťovat své 
klienty, pokud by došlo ke stornu zájez-
du, a uzavírat komplexní cestovní pojiš-
tění i pro případ, že se během lovu něco 
pokazí. Ale upřímně, toto je spíše for-
mální záležitost, která by měla být sa-
mozřejmostí pro každý subjekt, a pak 
bychom se o tom nemuseli bavit jako 
o naší unikátnosti. Praxe bohužel uka- 
zuje opak.

Naše odlišnost je však hlavně v tom, 
co jsem zmiňoval. Hledal jsem vysoce 

profesionální loveckou agenturu, která 
mě vezme poznávat svět a lovit na krás-
ných místech, aby každá má expedice 
byla komplexním zážitkem složeným 
z cestování, objevování, lovu, gastrono-
mie. Agenturu, která mi zaručí hladký 
průběh expedice, dobrou logistiku, ale 
zejména autenticitu. Žádné šaškování 
„pro turisty ze západního Německa“ mě 
nezajímalo. Toto jsem v jednom balíčku 
nikde nenašel, proto jsem to do balíčku 
zabalil sám a je z toho HEMING.

Dáváme si záležet na každé cestě, pro-
to je vždy přítomen alespoň jeden z nás. 
A nabízíme také prémiové služby jako 
například oblíbenou videodokumentaci 
expedice. Aby silné zážitky nikdy nevy-
bledly.

Vypadá to na práci snů…
To jste trefili. Absolutně si užíváme 

každou cestu, i když je to velká zodpo-
vědnost. Navíc se snažíme s kolegou Pe-
trem expedice kvalitně dokumentovat, 
vytvářet hodnotný obsah, který publiku-
jeme na YouTube @heminghunting. Je 
to docela náročná práce, ale opravdu si 
neumím představit, že bych si stěžoval. 
Žiji svůj sen a snažím se pomáhat plnit 
lovecké sny i jiným.

Kam nejčastěji jezdíte lovit?
Pokrýváme mnoho destinací v Evropě, 

Americe, Asii a Africe a naši nabídku ne-
ustále rozšiřujeme. Myslím si, že Afrika je 
velmi žádanou loveckou destinací a její 
síla bude jen a jen narůstat. Naši klienti 
vyhledávají autenticitu, a proto je rádi be-
reme lovit do Namibie, kdy v našem reví-
ru bez vnitřních plotů na hranicích s Ná-
rodním parkem Etosha lovíme šoulačkou 
či stopováním. Střelba z auta nepřichází 
v úvahu. Kvalitu služeb podtrhuje ubyto-

vání a služby na úrovni pětihvězdičkového 
resortu či vlastní šéfkuchař. Popisovat to 
je zbytečné, lepší bude, když si pustíte vi-
deo z Namibie na zmíněném YouTube ka-
nálu @heminghunting. Například já jsem 
si dal vloni Afriku s celou svojí rodinou.

To jste všichni myslivci?
Právě že ne. Zatímco myslivci lovili, ne-

myslivecká část rodiny objevovala krásy 
Namibie, národní parky a místní kulturu. 
Bylo to perfektní skloubení kvalitní ro-
dinné dovolené a lovecké expedice. Vřele 
to doporučuji každé „smíšené“ rodině. Ka-
ždý si v Africe přijde na své.

Co momentálně hýbe světem  
loveckých expedic?

Pokud bych to měl brát globálně, tak 
evidujeme zájem mladé generace právě 
o expediční, respektive horské lovy, kde 
musíte vystoupit ze své komfortní zóny. 
Velmi žádané jsou lovy na divoké ovce 
v Severní Americe. Turecko zase po třech 
letech uvolnilo lov vzácné kozy bezoárové 
a nám se podařilo v prosinci 2023 ulovit 
s klienty dva exempláře světové třídy. Ob-
libě se těší právě zájezdy pro „smíšené“  
rodiny či páry, jako je například pobyt 
u moře v luxusním plážovém resortu 
na ostrově Mauricius spojený s lovem jele-
na rusa.

Na závěr ještě jedna otázka od srdce. 
Úlovků máte hodně, ale který lov vám 
nejvíce utkvěl v paměti?

Uf. Bylo a je toho skutečně hodně a kva-
litní zážitek z lovu není podmíněn veli-
kostí trofeje. Osobně miluji horské lovy, 
zejména v Severní Americe. Vloni v létě 
jsem absolvoval nezapomenutelný lov 
v Britské Kolumbii na kamzíka běláka. 
Zažili jsme všechny typy počasí, byla to 
zkouška ohněm pro trpělivost, 30 kg 
na zádech, desítky kilometrů v nohou, 
spaní ve stanu a střelba na velké vzdále-
nosti ve větru… Jednoduše čím těžší lov, 
tím lépe. Vzpomínám i na moment z Na-
mibie, jak mi Peter po pěti hodinách sto-
pování postřelené antilopy losí, kdy jsme 
vodu ve spěchu nechali v autě, zákeřně 
připomněl, jak dobře chutná vychlazený 
radler (smích).

Děkujeme za rozhovor.
Redakce
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